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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 
Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 8379 din 29.11.2016 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 29 noiembrie 2016, ora 1300 
 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri, din 

care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 Domnul Luchian Laurentiu Nicolae, referent(manager RECL) in cadrul aparatului de 

specialitate al primarului comunei Rebricea. 

 Doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

 Domna Diaconu Maricica, inspector(taxe si impozite) . 

 Doamna Alexandru Anca, asistent medical – CMI Cater Carmen. 

 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, MARIAN MARICICA. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 533 din 23.11.2016 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 29  

noiembrie 2016, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum 

și a taxelor speciale, pe anul 2017. 

2. Proiect de hotarare privind incheierea unor protocoale de colaborare cu 

Directia Regim Permise de Conducere si Inmatriculare a Vehiculelor si Oficiul 

National Registrul Comertului. 

3. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru 

perioada decembrie 2016 - februarie 2017. 

4. Interpelari si raspunsuri. 
 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 
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 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind stabilirea 

impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2017. 

 - Dau cuvântul doamnei inspector, Diaconu Maricica, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, 

precum și a taxelor speciale, pe anul 2017. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor 

locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2017. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2017. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2017. 

 

 

 DISCUTII:  
 

 Domnul primar vine cu precizarea ca pana in prezent taxa de salubritate a fost de 15 

lei/an/gospodarie, dar trebuie sa ne asumam o majorare a acesteia.Vin cu propunerea ca aceasta sa fie 

de 50 lei/an/gospodarie, cu conditia ca preluarea gunoiului sa fie direct de la dospodarie.Momentan, 

pana vom semna un contract cu firma, propun ca preluarea sa se faca de beneficiarii Legii nr. 

416/2001.Se va incarca in carute si va fi dus la platforme, iar de acolo va fi ridicat de masina de la 

salubritate.La un calcul estimativ, la o familie cu patru persoane, taxa s-ar ridica la 108 lei/an, daca e sa 

percem o taxa lunara pe persoana de 2,3 lei.Impactul va fi mai mare pentru populatie de la 15 lei la 108 

lei. 

Domnul consilier Morariu Ionel spune ca si acum e un salt urias, de la 15 lei la 50 lei. 

Domnul primar spune ca e mai bine sa majoram acum, decat sa contribuim cu bani de la bugetul 

local catre un operator.La salubritate s-a incasat suma de 8000 lei si am cheltuit 70000 lei.La anul va 

veni curtea de conturi si nu stim cum vom explica aceasta diferenta.E adevarat cu nu avem suficiente 

platforme in localitati si deocamdata tomberoanele din spatele terenului de sport nu pot fi amplasate 

deoarece nu s-a atribuit contractul de colectare unui operator.  

Domnul Nicu Doru propune majorarea taxei pentru inregistrarea contractului de arenda, de la 10 

lei la 20 lei. 

Domnul consilier Topor Corneliu-Romica este de acord cu aceasta propunere, specificand ca un 

contract il inchei pe o durata de 5-10 ani si beneficiaza si de subventie de la APIA. 

Domnul consilier spune ca aceasta subventie este o forma de protectie sociala. 

Domnul primar propune ca taxa pentru remasurarea terenului sa fie majorata de la 50 lei la 100 

lei. 

Domnul consilier Vatavu Titi sustine propunerea domnului primar, precizand ca la Tufestii de 

Jos, o persoana a solicitat de 7 ori comisia pentru a masura o suprafata de teren foarte mica. 

Domnul consilier Nantu Costel spune ca se incaseaza taxa pentru paza, dar ca firma cu care s-a 

incheiat contractul nu-si justifica activitatea, in sensul ca masina lor nu este vazuta prin sat. 

Domnul consilier Topor Corneliu-Romica aduce la cunostinta comportamentul numitului 

Moldoveanu Robert din satul Ratesu-Cuzei.Consuma alcool si apoi fiind in stare de ebrietate iese pe 

strada.Pe nepoata mea a agresat-o verbal de nenumarate ori. 
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Domnul viceprimar il indruma sa depuna sesizare la politie cu privire la comportamentul agresiv 

al acestuia. 

Domnul Consilier Topor spune ca s-a depus sesizare, exista dosar, dar nu s-au luat masuri de 

catre lucratorii postului de politie.Se va ajunge ca in cazul de la Draxeni. 

Domnul primar arata faptul ca, de mai multi ani, angajatii din cadrul compartimentului de 

asistenta sociala au intervenit de foarte multe ori in cazul Feraru.Referitor la firma de paza, pot sa spun 

ca aceasta si-a facut treaba si a intervenit la foarte multe cazuri. 

Domnul consilier Vatavu  Titi spune ca la Tufestii de Jos, firma de paza vine si de trei ori pe 

saptamana. 

Domnul consilier Nicu Doru concluzioneaza ca se incaseaza aceasta taxa ca sa nu se fure de pe 

camp.Vreau sa-l intreb pe domnul viceprimar unde ar trebui sa presteze orele de munca beneficiarii 

Legii nr.416/2001.E normal ca acestia sa taie lemne la Postul de politie Rebricea? 

Domnul primar intervine si spune au fost ajutati, tinand cont de relatia de colaborare pe care o 

are cu aceasta institutie. 

Domnul consilier Nicu Doru arata faptul ca terenul din spatele politiei este lasat in paragina, 

buruienile au crescut de 2 metri.Dupa cum stim acest teren este rezerva primariei, nu proprietatea 

politiei. 

Domnul primar precizeaza ca a fost dat in folosinta pentru cadre, conform Legii nr. 18/1991 si 

vor fi luate masuri pentru curatarea lui.Am facut demersuri sa luam cladirea, dar nu este posibil. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind stabilirea 

impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pe anul 2017. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind incheierea unor 

protocoale de colaborare cu Directia Regim Permise de Conducere si Inmatriculare a Vehiculelor 

si Oficiul National Registrul Comertului. 
- Dau cuvântul doamnei inspector, Diaconu Maricica, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind incheierea unor protocoale de 

colaborare cu Directia Regim Permise de Conducere si Inmatriculare a Vehiculelor si Oficiul 

National Registrul Comertului. 
- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind incheierea unor protocoale de 

colaborare cu Directia Regim Permise de Conducere si Inmatriculare a Vehiculelor si Oficiul 

National Registrul Comertului. 

 

DISCUTII:  

Domnul primar precizeaza ca prin compartimentul Buget, contabilitate, impozite si taxe, 

institutia va avea acces la toata baza de date a Registrului comertului si a Directiei de inmatriculari a 

vehiculelor. 
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 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind incheierea 

unor protocoale de colaborare cu Directia Regim Permise de Conducere si Inmatriculare a 

Vehiculelor si Oficiul National Registrul Comertului. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă, 

pentru perioada decembrie 2016 – februarie 2017. 

 
 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă, pentru perioada decembrie 2016 – februarie 2017. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

   4. Interpelari si raspunsuri. 

4.1. Domnul consilier Nicu Doru intreaba daca terenul din fosta livada are categorie de teren 

degradat sau livada. 

 Domnul primar raspunde ca terenul este trecut ca si livada.Dar se poate schimba categoria cu 

avizul celor de la D.A.J. Vaslui. 

4.2. Domnul primar spune ca la rectificarea bugetara, institutia a solicitat repartizarea unei 

sume mai mari.Incercam sa finalizam toate platile catre prestatori.Sa pregatim drumurile pentru sezonul 

de iarna. 

   Domnul consilier Vatavu Titi solicita alocarea unei sume de bani pentru reabilitarea 

drumului care face legatura dintre satele Draxeni si Tufestii de Jos. 

4.3. Domnul primar informeaza consiliul local ca firma care a licitat pentru traseul de 

transport in comun Tufestii de Jos-Vaslui s-a retras, deoarece nu li s-a acordat statie pe traseu.Deja au 

trecut 4 luni, asteptam o alta licitatie, noi am amenajat statiile. 

 

Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al comunei 

Rebricea, pentru data de 30 decembrie 2016, ora 1000, ce va avea loc la sediul administrativ al Primăriei 

comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                 SECRETAR,  

             Consilier, Marian Maricica                                                 p. Onu Alina – Elena  


